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Voorzitter. Het was een korte karige kadernota, nieuwe doelen en kaders zijn schaars en nog 

best vaag. Dat is wat we echt missen... nieuwe plannen. We zien doelen, beleid en zaken die 

al lang lopen en waar die wat ons betreft snel afgerond moeten worden, maar niet echt iets 

nieuws. We hebben enkele specifieke punten die we aan willen stippen. 

 

Buurtparticipatie 

We zoeken een manier om een gedeelte van onze buurtbudgetten over te dragen aan 

bijvoorbeeld een wijkcoöperatie. Volgens mij heeft wethouder Torunoglu hier ongeveer 18 

maanden geleden al succesvolle pilots afgerond en heeft de VVD al meerdere malen 

aangespoord om door te gaan. De ambitie, het kader is nu om het komende jaar de situatie 

van ongeveer een jaar geleden te bereiken? Bovendien er zijn veel meer initiatieven in de 

stad waar we iets mee wilden, waar zijn deze initiatieven gebleven? 

 

Eindhoven Airport 

Eindhoven Airport bleek vandaag in de raad ook al een interessant onderwerp. Er is veel 

over te doen, van geluid tot groen. Van bereikbaarheid tot parkeren. De nieuwe 

parkeerplaatsen die waarschijnlijk worden gebouwd zijn goed voor het opvangen van 

betalende parkeerders, maar is ook een groep parkeerders die niet wil betalen.  

In Meerhoven liggen de lasten van het parkeren van de passagiers. Het lijkt ons een mooi 

doel om deze lusten voor Eindhoven en lasten voor Meerhoven meer in balans te brengen; 

introduceer hier een kader voor, we zijn nog op zoek hoe we dit precies kunnen doen. We 

zijn erg benieuwd of andere fracties en wethouder een mening hebben over dit principe.  

  

Integraal Huisvestingsplan 

Het integraal huisvestingsplan zien we haast niet terug en dat verbaast ons. De feitelijke 

situatie is dat het IHP op springen staat. De wethouder en de scholen hebben een gat van 80 

miljoen euro tussen zich liggen, onder andere door de BUMA-gelden. De BUMA-ontwikkeling 

is natuurlijk zeker niet nieuw. We hadden hier zeker een kader of een doel voor 2016 

verwacht. Wat gaat de wethouder doen? Wat doen we met de fusieschool? Vindt het 

college dat het IHP überhaupt nog toekomst heeft? We vragen de wethouder hier om 

reactie.  



 
 

 

Ruimtelijke Ordening 

Er is veel te doen geweest over ruimtelijke zaken, bedrijven terreinen met o.a. de hurk, 

woonwagenbeleid, prioriteiten nota, met o.a. de nieuwbouw bij Bouvigne. Zo veel zaken die 

moeilijk lopen o.a. door achterhaald beleid.  Laten we hier eens werk van maken. Ik weet dat 

deze zaken al op de rails staan maar dat staan ze al heel lang. Meer dan eens hebben we met 

dit college vertraging opgelopen. Hier dus expliciet de boodschap om haast te maken met 

het uitwerken. Voor de komende jaren worden ook enkele al lopende zaken meer concreet 

en dat zien we graag. De ambitie om in 2017 met BIC aan de slag te gaan, vinden we een 

goed voornemen. Net als dat we nu snel gaan staat met het nieuwe welstandsbeleid, waar 

wethouder Van Dorst het voorwerk voor heeft gedaan. 

 


